
                                                   Z á p i s

       ze zasedání Akademického senátu FSI VUT v Brně dne 8. 6. 2000

Přítomni:  dle prezenční listiny
Omluveni:  Ing. Kudláč, Ing. Jaroš, PaedDr. Martišek, Doc. Druckmüller
Návrhová komise:  RNDr. Spousta, zástupce SČAS
Zasedání řídil:  Ing. Fiedler

Program:
1) Hlasování o návrhu na rozdělení finančních prostředků FSI v roce 2000
2) Informace – Příprava FSI na nové podmínky bakalářského studia (proděkan Harna)
3) Setkání s ředitelem SKM ing. Grulichem
4) Projednání změny Pravidel pro vytváření studijních programů
5) Informace z KD, AS VUT, RVŠ
6) Různé

- datum + program příštího zasedání před prázdninami

ad 1) Hlasování o návrhu na rozdělení finančních prostředků FSI v roce 2000
Tajemník FSI předložil doplněný návrh na rozdělení finančních prostředků v roce 2000.
Hlasování:  pro  -  25,  proti  -  0,  zdržel se  -  0.
Návrh na rozdělení finančních prostředků na rok 2000 byl schválen v předložené podobě.

Informace – technické provedení finančních prostředků na jednotlivé ústavy:
                    dle odsouhlasené metodiky, u mezd a neinvestic platí schválené „tzv. třetinové
                    pravidlo“ nárůstu (poklesu).

ad 2) Informace – Příprava FSI na nové podmínky bakalářského studia
Proděkan Harna informoval o připravované přestavbě bakalářského studia.

ad 3)  Setkání s ředitelem SKM ing. Grulichem
Ing. Grulich informoval o výhledu ve stravování v rámci VUT v novém akademickém roce.
Podrobně popsal nově chystaný provoz ve výdejně na ul. Technická 2.
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ad 4)  Projednání změny Pravidel pro vytváření studijních programů
Proděkan Doupovec předložil akademickému senátu k projednání změnu Pravidel pro
vytváření studijních programů.
Hlasování:  pro  -  23,  proti  -  0,  zdržel se  -  2.
Akademický senát projednal změnu Pravidel pro vytváření studijních programů.

ad 5)  Informace z KD, AS VUT, RVŠ
Informace z KD byly rozeslány elektronickou poštou.

Informace z AS VUT byly rozeslány v elektronické podobě.
RNDr. Popela informoval o stanovisku VUT k novele VŠ zákona.

Informace z RVŠ byly zaslány elektronickou poštou.
Doc. Münsterová informovala o sněmu RVŠ, který se konal 25. 5. 2000.

ad 6)  Různé

RNDr. Lepková informovala o květnovém setkání oborové sekce pro tělesnou výchovu a
sport, který pracuje při RVŠ.

-  Zasedání předsednictva AS FSI se koná 15. 6. 2000 ve 13 hodin v A2/401.

-  Zasedání AS FSI se koná 22. 6. 2000 ve 13 hodin v zasedací místnosti děkana.

Verifikoval:  Ing. Fiedler

Zapsala:  Vanžurová
Dne 12. 6. 2000


